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Dz-16.0021.13.2019 

PROTOKÓŁ 

XIII SESJI RADY DZIELNICY XVI BIEŃCZYCE 

Kadencji 2018-2023 

 

XIII sesja Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce odbyła się w dniu 24 października 2019 roku  

o godz. 17:40 – 20:25  w siedzibie Dzielnicy XVI, os. Kalinowe 4. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt 

Bińczycki przywitał przybyłych na XIII sesję członków Rady Dzielnicy oraz gości (lista 

obecności – zał.nr 1 do niniejszego protokołu). Stwierdził, że Rada posiada quorum wg Statutu 

Dzielnicy i otworzył obrady XIII sesji Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce kadencji 2018-2023. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt 

Bińczycki poinformował, że nie wniesiono uwag do protokołu z XII sesji wobec tego  stwierdził 

jego przyjęcie. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Prowadzący obrady powiadomił o terminie sesji wszystkich Radnych pismem  z  dnia                             

15.10.2019 r. Projekt porządku obrad został doręczony wszystkim Radnym wraz                                 

z zawiadomieniem (zał.nr 2). 

Proponowany porządek obrad:  

1. Przedstawienie projektu porządku obrad.  

2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z usługami  

w parterze, garażem podziemnym oraz budowa wjazdu na działkę nr 196/1 obr. 44 Nowa Huta, 

wraz z instalacjami wewnętrznymi (elektryczną, wodno-kanalizacyjną, centralnego 

ogrzewania) na działce nr 196/1 obr. 44 Nowa Huta przy ulicy Bulwarowej w Krakowie”   
(projekt Zarządu druk 111) 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVI Bieńczyce na rok 2019                                               
(projekt Zarządu druk 112) 

5. Oświadczenia i komunikaty.                        

Co do zasady projekty uchwał powinny być przedłożone Przewodniczącemu w terminie                     

co najmniej 8 dni przed sesją (§ 27 ust.3), opublikowane na stronie internetowej i tablicy 

ogłoszeń Rady. Proponowane projekty uchwał spełniają powyższy wymóg. 

Na podstawie § 29 ust. 1 znowelizowanego Statutu Dzielnicy XVI , w sprawie nagłej, ½ 

statutowego składu Rady (11 członków) wniosła o wprowadzenie projektu uchwały pod obrady 

XIII sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust.3 i ust. 5 Statutu, tj. wymogu 

przedłożenia projektu uchwały Rady Przewodniczącemu  w terminie  co najmniej 8 dni przed 

sesją.  

W związku z powyższym przegłosowano wprowadzenie przedmiotowego projektu uchwały. 

- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LII/470/18 w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
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Inwestycyjnego nowego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XVI 

Bieńczyce do realizacji w latach 2019-2020 (projekt Zarządu druk 113) 

Na sali obecnych: 17 osób 

Porządek obrad wraz z wprowadzonym projektem uchwały został przyjęty:  za: 17 , przeciw: 0, 

wstrzymujący się: 0. 

Ad.2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu. 

Sprawozdanie z bieżących prac Zarządu przedstawiła Magdalena Dziedzic Zastępca 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce. Poinformowała o odbytych   

5 posiedzeniach Zarządu w terminach: 

- 30 września, 

- 7 października, 

- 10 października, 

- 14 października, 

- 21 października, 

W tym czasie miały miejsce spotkania: 

30 września –  Konwent Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic. 

 

4 października – „Quest Bieńczycki” czyli gra terenowa dla uczniów z Bieńczyckich szkół 

podstawowych, którą zorganizowała Rada Dzielnicy XVI Bieńczyce ze szczególnym 

zaangażowaniem radnej Agnieszki Łoś, przy współudziale Hufca ZHP Kraków - Nowa Huta. 

  

8 października  – spotkanie w Miejskim Ośrodku Wspierania Inicjatyw Społecznych w sprawie 

konsultacji społecznych dotyczących budowy wybiegu dla psów.   

10 października – XXIV Przegląd Amatorskich Zespołów Artystycznych i Osób 

Niepełnosprawnych – „ZŁOTA JESIEŃ 2019”. 

17 października – spotkanie z seniorami z okazji Dnia Seniora. 

Zarząd podjął uchwały opiniujące najem lokali socjalnych oraz uchwały delegujące Radnych. 

Radny Zdzisław Pawiński  przedstawił protokół odbioru zadania polegającego na remoncie  

alejki asfaltowej znajdującej się w rejonie MDK im. J. Korczaka. Odbiór odbył się 30 września 

br. 

Radny Kamil Bartosik przedstawił protokół odbioru prac remontowych parkingu na os. Przy 

Arce 12, który odbył się 9 października br. 

Radna Izabela Kochańska przedstawiła protokół ze spotkania w sprawie ustawienia luster 

drogowych na ul. Urbanowicza. Spotkanie odbyło się 10 października br. 
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Radny Grzegorz Król omówił protokół z odbioru robót pn.: „Remont alejek, chodników  

i balustrad związanych z likwidacją barier architektonicznych na terenie Dzielnicy Bieńczyce, 

dla Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie”. Odbiór odbył się 14 października br. 

Radna Agnieszka Łoś omówiła udział w komisji tworzenia ostatecznych list mieszkaniowych 

na 2020 rok. Komisja zebrała się w dniu 15 października br. 

Radna Maria Teresa Zaremba – Piwowarska przedstawiła protokół z odbioru prac 

remontowych w zakresie doposażenia placu zabaw w  Przedszkolu nr 116. Odbiór odbył się 22 

października br. 

Radna Alina Nowicka przedstawiła protokół z odbioru prac remontowych w zakresie 

doposażenia placu zabaw w  Przedszkolu nr 117. Odbiór odbył się 22 października br. 

Radny Sławomir Góra omówił odbiór prac remontowych miejsc postojowych i nawierzchni 

jezdni ul. F. Ptaka, który odbył się 23 października br. 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki dopuścił do 

głosu mieszkankę, która poruszyła problem parkowania samochodów na trawniku przy  

ul. Urszulki. Głos w sprawie zabrali radni Piotr Opozda, Marcin Permus, Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce, Andrzej Buczkowski oraz mieszkanka obecna  na 

sesji. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego  

z usługami w parterze, garażem podziemnym oraz budowa wjazdu na działkę nr 196/1 obr. 44 

Nowa Huta, wraz z instalacjami wewnętrznymi (elektryczną, wodno-kanalizacyjną, centralnego 

ogrzewania) na działce nr 196/1 obr. 44 Nowa Huta przy ulicy Bulwarowej w Krakowie”   
(projekt Zarządu druk 111) 

 

Projekt uchwały przedstawił: Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki.  

Głos zabrali radni: Andrzej Buczkowski, Marcin Permus, Piotr Opozda, Stanisława Jung - 

Konstanty. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Na sali obecnych: 19 osób 

Projekt uchwały przyjęto: za: 18 , przeciw: 0 , wstrzymujący się: 1 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XIII/101/19 – w sprawie 

wydania opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego z usługami w parterze, garażem podziemnym oraz budowa wjazdu 

na działkę nr 196/1 obr. 44 Nowa Huta, wraz z instalacjami wewnętrznymi (elektryczną, wodno-

kanalizacyjną, centralnego ogrzewania) na działce nr 196/1 obr. 44 Nowa Huta przy ulicy 

Bulwarowej w Krakowie”    – zał. nr 3 
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Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XIII/102/19 – w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVI Bieńczyce na rok 2019                                               

– zał. nr 4 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVI Bieńczyce na rok 2019                                               
(projekt Zarządu druk 112) 

Projekt uchwały przedstawili: Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki oraz Wiceprzewodnicząca Magdalena Dziedzic. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka. 

Głos zabrali radni: Grzegorz Król, Sławomir Góra, Piotr Opozda. 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Na sali obecnych: 19 osób 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przyjęto: za: 19, przeciw: 0, wstrzymujący się: 0 

 

 

 

 

 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LII/470/18 w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

nowego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XVI Bieńczyce do 

realizacji w latach 2019-2020 (projekt Zarządu druk 113) 

  

Projekt uchwały przedstawił: Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki. 

Głos zabrał radny Grzegorz Król.  

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Na sali obecnych: 19 osób 

 

 

Projekt uchwały przyjęto: za: 19, przeciw: 0, wstrzymujący się: 0 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XIII/103/19 – w sprawie 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/470/18 w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego nowego zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy XVI Bieńczyce do realizacji w latach 2019-2020 –  

zał. nr 5 

 

 

 

Ad.6. Oświadczenia i komunikaty. 

1. Radny Grzegorz Król zwrócił uwagę na problem parkowania na postoju dla taksówek 

znajdującego się w os. Albertyńskim przy bl. 21. Podał propozycję ewentualnego 

przesunięcia postoju bliżej przejścia dla pieszych w celu uzyskania dodatkowych miejsc 

parkingowych. Głos w tej sprawie zabrali również radni Kamil Bartosik, Andrzej 

Buczkowski, Zdzisław Pawiński oraz Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI 

Bieńczyce Zygmunt Bińczycki. 
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2. Radny Marcin Permus poruszył problem związany z postawieniem znaku zakazu 

parkowania na os. Jagiellońskim przed bl. nr 30 oraz wniósł o naprawę lamp przy Szkole 

Podstawowej nr 86 oświetlających łącznik z salą gimnastyczną. W sprawie ustawienia 

znaku wypowiedział się radny Andrzej Buczkowski, Magdalena Dziedzic, Renata 

Połomska oraz Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt 

Bińczycki. 

3. Radny Grzegorz Król wystąpił z wnioskiem o pogłębienie zbiornika wodnego przy  

ul. Kaczeńcowej. 

4. Radny Andrzej Buczkowski poruszył problem zanieczyszczenia Zalewu 

Nowohuckiego. Zawiązała się dyskusja, w której głos zabrali radni: Marcin Permus, 

Robert Adamek, Renata Połomska, Magdalena Dziedzic, Grzegorz Król oraz 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki. 

5. Radni omówili wyniki głosowania Budżetu Obywatelskiego. 

6. Radny Andrzej Buczkowski poprosił radnych o wspieranie działań Zarządu. 

7. Radna Alina Nowicka poruszyła sprawę przejęcia i  zagospodarowania działki nr 54/7 

obr. 7 Nowa Huta. Głos w sprawie zabrali radni: Andrzej Buczkowski, Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki, Grzegorz Król oraz 

Radny Miasta Krakowa Włodzimierz Pietrus. 

8. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

odczytał list nauczycielki historii  Publicznej Szkoły Podstawowej Sióstr Salezjanek  

z podziękowaniem za dofinansowanie projektu „Nowa Huta 2.1”. 

9. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

powiadomił radnych o szkoleniu z zakresu działania Wydziału Architektury  

i Urbanistyki UMK przewidzianym na dzień 18 listopada br. Radny Andrzej 

Buczkowski zachęcał radnych do wzięcia udziału w powyższym szkoleniu. 

10. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

poinformował o remoncie schodów znajdujących się przed wejściem do siedziby Rady. 

11. Radna Renata Połomska poruszyła sprawę odmalowania pasów na przejściu dla 

pieszych na remontowanej ul. Łyszkiewicza oraz ul. Fatimskiej. Głos w sprawie zabrał 

radny Marcin Permus oraz Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki. 

12. Mieszkanka poruszyła sprawę chodnika, o którego wykonanie  wnioskowała Grupa 

Radnych oraz mieszkańcy przy okazji przeprowadzania remontu ul. Fatimskiej.  

W dyskusji głos zabrali radni: Marcin Permus, Renata Połomska, Andrzej Buczkowski 

oraz mieszkaniec.  

13. Mieszkaniec poruszył temat pomnika Smoka Wawelskiego usytuowanego na skwerze 

przy ul. K. Makuszyńskiego. Teren wokół pomnika jest zaniedbany i zarośnięty dlatego 

zwrócił się do radnych o interwencję i zaproponował  wykorzystanie tego miejsca pod 

budowę ogródka przeznaczonego dla dzieci lub w sposób, który podniesienie 

atrakcyjność tego miejsca. Poprosił również o współudział grupy mieszkańców „Nasza 

Fatimska” w tworzeniu projektów i promowaniu kolejnych edycji Budżetu 

Obywatelskiego wspólnie z członkami Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce. Zwrócił się 

także o uzyskanie i przekazanie informacji w sprawie budynku przy ul. Fatimskiej 8. 

14. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

powiadomił radnych o możliwości wzięcia udziału w Halowych Mistrzostwach Czyżyn 

w piłce nożnej. 

15. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

poinformował radnych o terminie kolejnej sesji która odbędzie się w dniu  

28 listopada 2019 r. (czwartek) o godz. 17.30 w siedzibie Rady Dzielnicy XVI, os. 

Kalinowe 4. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął obrady XIII sesji Rady Dzielnicy 

XVI Bieńczyce o godz. 20:25. 

                                                                                                          Przewodniczący 

                                                                                    Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

 

                                                                                                      Zygmunt Bińczycki 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

 


